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Närvarande:  

Ordinarie: Sigvard Ländin (PRO) 

 Birgit Grahn (PRO) 

 Gun-Marie Gunnars (SPF) 

 Donald Monvall (PRO) 

Per Westberg (SPF) 

  

Ersättare: Ulla Nilsson (PRO) 

 Margareta Apelskog (SPF) 

Kerstin Stridh (PRO) 

Gunilla Carlén (SPF) 

 

Gäst: Olle Eriksson (representant för kommunstyrelsens 

pensionärsråd) 

  

Ej närvarande: Barbro Almstedt (SPF)  

Kerstin Johansson (representant för Skolörtens 

förtroenderåd) 

  

I tjänsten deltog: Annica Dominius, Elisabeth Landström 

  

  

 

Paragrafer 

§§ 1- 9  

       

Sekreterare:      _______________________ 

     Elisabeth Landström 

Justerare: 

 

 

______________________                            _____________________________ 

Sigvard Ländin                       Per Westberg    

 

 

 

 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Sigvard Ländin hälsade välkommen till dagens sammanträde och förklarade mötet 

öppnat.  

 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 
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§ 3 Anmälan av protokollsjustering 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 

Ordförande Sigvard Ländin och vice ordförande Per Westberg utsågs att justera dagens 

protokoll den 21 september klockan 10.30. 

 

§ 5 Rapport från förtroenderåden 

Hässelgården 

Birgit Grahn informerade om evakueringen av A-huset på Hässelgården. Flytten var 

välplanerad och alla togs väl om hand på ett smidigt sätt. Nu ska renoveringen av A-huset ta 

vid. Lägenheterna ska bli större vilket kommer medföra färre antal platser.  

Firandet av kronprinsessans bröllop i juni var mycket bra organiserat och välplanerat.  

 

Skolörten 

Kerstin Johansson hade förhinder att delta vid dagens sammanträde varför inget fanns att 

rapportera. 

 

Koppargården 

Gun-Marie Gunnars hade inget att rapportera då anhörigrådet inte haft möte. Nästa anhörigråd 

sammanträder november 2010. 

 

§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde 24 augusti 2010 

Ärende 10. Tertialrapport 2-2010 för Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd. 

Inte färdigt vid dagens sammanträde. Pensionärsrådet önskar ta upp frågan vid nästa 

sammanträde. 

 

Ärende 11. Övergripande kommunikationsplan 2010. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 12. Verksamhet och hälsa. Ansökan om projektmedel. 

Pensionärsrådet har inte tagit del då ärendet utsändes senare. 

 

Ärende 13. Gemensam värdegrund för äldreomsorgen i Stockholm. 

Pensionärsrådet anser att den idag gällande värdegrunden är bättre än den nya föreslagna, 

speciellt formuleringen ”äldreomsorgen ska präglas av hög kvalitet”. 

 

Ärende 14. Detaljplan för delar av fastigheterna Vinsta 4:1 m.fl., Blåeldsvägen i stadsdelen. 

Pensionärsrådet är emot ytterligare bebyggelse av grönområden och avslår därmed förslag om 

detaljplan för delar av fastigheterna i Vinsta. 

 

Ärende 15. Gränslandet mellan sjukdom och arbete. 

Pensionärsrådet har tagit del och emotser riktlinjer för försörjningsstöd och 

tillämpningsanvisningar för äldreomsorgens avgiftssystem. 
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Ärende 16. Uppdragslista 

Pensionärsrådet har tagit del.  

 

Ärende 17. Allhuset Mittibyn 

Pensionärsrådet har tagit del 

 

Ärende 18. Trygga tjänster på förskolan. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 19. Information om upphörande av författningar om tvångs- och skyddsåtgärder.. 

Ärendet tas upp på nästa nämnd. 

 

§ 7 Övrig information från äldreomsorgen 

Annica Dominius informerar om följande: 

a) I Jämförservice läggs olika parametrar ut från brukarundersökningar och 

verksamhetsuppföljningar. Dock kommer inte SLK att lägga ut parameter för utbildningsgrad 

för de olika hemtjänstutförarna, då detta inte är ett krav i avtalet. 

b) Information om nulägesbeskrivning av verksamheten på Hässelgårdens profilboende med 

anledning av äldreinspektörernas granskningsrapport från våren 2010. Enheten har nu flyttat 

till lokaler vid Bromma sjukhus.  De boende är nöjda med de stora gemensamhetsutrymmen 

som finns samt den lättillgängliga utomhusmiljön. Förbättringsåtgärder för verksamheten 

fortsätter. Bland annat arbetar man hårt med att utveckla mat och måltider. Personalen har fått 

lokal utbildning i detta och två dietister från matprojektet finns på plats för att stötta och 

handleda. Förbättringar angående aktiviteter för de boende är också pågående. 

c) Hemtjänstutförarna kommer att hålla minimässa framöver för att presentera sig. Först ska 

de träffa biståndshandläggarna från äldreomsorgen och avdelningen för funktionshinder sedan 

är det öppet hus för allmänheten. Den öppna sociala dagverksamheten Växthuset kommer 

också att medverka. 

d) Avtals- och kvalitetsuppföljning pågår på Koppargårdens vård- och omsorgsboende. 

 

§ 8 Övriga frågor 

Diskussion kring vårdpersonalens kunskaper i svenska språket och därmed möjlighet att 

tillgodogöra sig intern vidareutbildning. Annica Dominius informerar om projektet Språksam 

som pågår framgångsrikt. 

 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade därmed sammanträdet 

avslutat. 

 

Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 18 oktober 2010 klockan 10.00–

12.00 i lokal Markelius. Klockan 09.00-10.00 står lokalen till förfogande för rådets enskilda 

överläggning. 

 

 


